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Érkezett: 2016 AUG 1 7.

Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökéne k

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (1) bekezdése, valamint az Országgyűlésrő l szóló 2012 .

évi XXXVI . törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok intézni Dr . Polt

Péter, legfőbb ügyészhez

„Újabb kérdések a Vizoviczki-levéllel kapcsolatosan, avagy valóban nem érdeklik a z
ügyészséget a hiányzó részek? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom !

Tisztelt Legfőbb ügyész Úr !

Köszönettel megkaptam válaszát, amelyet a Vizoviczki Lászlónál tartott házkutatás sorá n

lefoglalt Kubatov Gábornak írt levéllel kapcsolatosan feltett kérdésemre adott . A válasszal

kapcsolatosan azonban további kérdések merültek fel, ezért kénytelen vagyok újra Önhö z

fordulni. Azt írta, hogy az ügyészség nem kapta meg korábban Kubatov Gábortól Vizoviczk i

László levelét . Ezzel kapcsolatosan felmerül a kérdés, hogy amennyiben a levelet egyé b

bűnüldöző szervek kapták volna meg, azoknak nem lett volna-e kötelessége továbbítni azt az

ügyészség részére, különös tekintettel a levélküld ő és a címzett személyére?

Legfőbb Ügyész Úr azt is leírta válaszában, hogy a házkutatás során lefoglalt levéltöredék n a

vizsgált bűncselekményekkel kapcsolatos adatot nem tartalmaz " . Ezzel kapcsolatosan

felmerül viszont a kérdés, hogy az ügyészség egyéb, a folyamatban lév ő üggyel kapcsolatban



nem álló bűncselekmények elkövetésének gyanúját vizsgálták-e? Nem gondolja-e, hog y

szükség lett volna egy külön nyomozás elrendelésére, amelynek tárgya lehetett volna a levé l

első két oldalának beszerzése is? Véleményem szerint nem zárhatjuk ki, hogy az a rész i s

komoly információkat tartalmazhatott! Feltehetem úgy is a kérdést, hogy Önöket valóban ne m

érdekelte a hiányzó két oldal tartalma?

Fenti kérdésekre várom Legfőbb Ügyész Úr megtisztelő válaszát !

Budapest, 2016 . augusztus 16 .

Tisztelettel,

dr. Staudt tábor
Jobbik
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